

Financial Offer: Supplying Cooking Stoves in Al-Hol Camp in - NES. العرض المالي: تجهيز مواقد الطهي في مخيم الهول - شمال شرق سوريا						
#	Items Description	وصف العناصر	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	TOTAL PRICE (USD)
1	<u>Providing a cooking stove with two burning heads according to the following specifications:</u> •The burning heads must be made of pure copper or thick cast iron or thick aluminum. •The body of the cooking stove must be metal and painted inside the convection ovens with special paint for those metals that are exposed to high temperatures (Shinko). •Length of the cooking stove (40 + - 3) cm. • Width of the cooking stove (30 + - 3) cm. • The weight: not less than 2.7 KG •The distance between the two burning heads (20 +- 3) cm. •The cooking stove must be operated manually with avoid the types of auto lighter . •The price including of providing a gas regulator of pure copper, and 1.5 meters of Gas- Hose 8*14mm the types available in the local markets.	توفير موقد طهي برأسين للحرق حسب المواصفات التالية: • يجب أن تكون رؤوس الاحتراق مصنوعة من النحاس النقي أو الحديد الزهر السميك أو الألومنيوم السميك. • يجب أن يكون جسم الموقد معدنيًا ومطليًا داخل الأفران الحرارية بطلاء خاص لتلك المعادن التي تتعرض لدرجات حرارة عالية (شينكو). • طول الموقد (40 - + 3) سم. • عرض موقد الطبخ (30 - + 3) سم. - الوزن: لا يقل عن 2.7 كجم • المسافة بين رأسي الاحتراق (20 - + 3) سم. • يجب تشغيل الموقد الطبخ يدويًا مع تجنب نوعيات الولاعة الأوتوماتيكية. • السعر يشمل توفير منظم غاز من النحاس النقي وخرطوم غاز 1.5 متر مقاس 14*8 ملم من الأنواع المتوفرة في الأسواق المحلية.	PCs	2,000		
Total Cost in USD:						

NOTE:

1.Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

2.The contract includes delivery to Al Hol Camp and unloading in Blumont warehouses in coordination with our Organization's receiving team.

3.The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al Hol Camp in North East SYRIA.

4.The vendor must provide a physical sample of (Cooking Stove with its accessories) along with his offer to (Blumont Office in Al-Hassaka), and the sample must meet the organization's specification. Otherwise, the offer Will fail technical evaluation and will not proceed to the next stages of evaluation..

5.The vendor must provide a Certificate of Origin of cooking stove upon signing the contract.

ملاحظة:

1.منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.

2.يتضمن العقد التسليم إلى مخيم الهول والتفريغ في مستودعات بلومونت بالتنسيق مع فريق الاستلام في مؤسستنا .

3.السعر المعروض يشمل النقل والتحميل والتفريغ وأي تكلفة أخرى للتسليم والتنفيذ إلى مخيم الهول في شمال شرق سوريا .

4.يجب على البائع تقديم عينة مادية من (موقد الطبخ مع ملحقاته) مع عرضه إلى (مكتب بلومونت في الحسكة)، ويجب أن تكون العينة مطابقة لمواصفات المنظمة. وإلا فإن العرض سيفشل في التقييم الفني ولن ينتقل إلى مراحل التقييم التالية.

5.يجب على البائع تقديم شهادة المنشأ لموقد الطهي عند توقيع العقد.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp: _____

Date of Signing: _____